
Uttalese  fra møte på Bjørnen  24.04 .08 om rv 34.

Da persontrafikken på Valdresbanen ble nedlagt i 1988 ga våre myndigheter lovnad om at
dette skulle kompanseres ved en utbedring av rv. 34.Behovet for vegutbedring ble enda større
da godstransporten på banen senere ble nedlagt. Utbedring av veien over Tonsåsen har og
skapt økt trafikk på rv. 34
Fem kilometer sør for Grime er det bygget ny veg ellers er ingen ting gjort.
Særlig dårlig forfatning er strekningen Vesleleva - Grime der veiskudre er nedbrutt kombinert
med sprekker og hull i veibanen og det er bare et spørmål når veien bryter sammen. Nye
veigrøfter for en del år tilbake innsnevret veien ytterlig. Den er nå så smal at 2 trailere ikke
kan møtes på flere steder. Det medfører stor trafikkfare å. ferdes til fots eller på sykkel på
denne strekningen og bilkjøring fortoner seg som slalomkjøring pga dårlig vegbane.
Denne traseen er ferdig planlagt og klar til utbygging.

Vare og persontransporten fra Etnedal, Nordre og Søndre Land kommuner er helt avhengig av
en godt utbygd rv. 34. I disse tre kommunene bor det ca 14000 mennesker. Alle kommunene
ønsker en bedre befolkningsutvikling. De satser på å utvikle eksisterende
næringsvirksomhet, ny næringsetablering og turistutvikling i våre ås - og fjellområder. Vi er
avhengig av en god standard på rv. 34 skal dette lykkes.

Møtet på Bjørnen 24.04.08 krever statlige bevilgninger til rv.  34 slik at utbygging av
strekningen Grime Vesleelva kan gjennomføres raskt.
Kan ikke prosjektet knyttes til rv 4 - utbyggingen og utbyggingen av rv.34 må gjennomføres
som ett eget bomvegprosjekt,  krever vi at dette foruten utbygginga av strekningen Grime-
Vesleelva også inkluderer en opprustning av hele strekningen Jaren- Fluberg.

vilgning til øvrige riksveger iOppland- må høynes-betraktlig i forhold til hva som er
eslått i P.
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Underskrift fra deltagerne på møtet:
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